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پیش چشم آسیا
شاگردان ســعید دقیقی تحت تأثیر این 
اخبار بــا امیدواری بیشــتری به مصاف 
حریفان خود می روند. بعد از بازی هفته اول که برد خارج از 
خانه شمس آذر در دقیقه90 از دست رفت، حالا قزوینی ها 
در نخستین بازی خانگی خود به دنبال پیروزی بر شاگردان 

محمود فکری و کسب 3امتیاز هستند.

  مس رفسنجان - نساجی مازندران
نساجی چی ها ارادت زیادی به ساکت الهامی دارند و این موضوع 
را فصل گذشته در تقابل با این سرمربی کاملا اثبات کردند. اگر 
نساجی امروز در لیگ قهرمانان آسیا حاضر است به خاطر جامی 
است که همین ساکت الهامی برای آنها گرفت. ساکت امسال 
به مس رفسنجان رفته و بعد از تســاوی بدون گل در زمین 
هوادار امشب نخستین بازی خانگی اش را مقابل نساجی انجام 
می دهد. نساجی در این بازی سرمربی اش مهدی رحمتی را 

به دلیل محرومیت روی نیمکت نخواهد داشت.

  فولاد خوزستان - صنعت نفت آبادان
نبرد بدترین بازنده های هفته اول که هرکدام 3گل از حریف 
خود دریافت کردند و هیچ گلی هم نزدند. فولاد و منصوریان 
با باخت 3 بر صفر از ســیرجان برگشته اند و نفت آبادان هم 
در زمین خودش با این نتیجه شکست خورده است. دربی 
خوزستان در چنین شرایطی برگزار می شود و تیم بازنده به 
تنهایی در قعر جدول رده بندی قرار خواهد گرفت. ویســی 
همین 2سال قبل با تیم فولاد شــروع بدی در لیگ داشت 
و بعد از 4هفته مجبور به ترک این تیم شد. حالا هم ویسی 
و هم فولاد به شــرایط مشابهی دچار شــده اند و باید دید 
کدام یک از آنها فرصت فرار از این تنگنا را به دست می آورند.

شکست بدموقع زنان
تیم ملی بسکتبال زنان ایران در آخرین بازی گروهی کاپ 
آسیا شکست خورد و حالا برای حضور در جمع 4تیم مجبور 
اســت یک بازی دیگر انجام دهد. تیم ایران که در دیویژن

B بازی می کند، بعد از پیروزی مقابل مالزی و مغولســتان، 
بامداد دیروز 65 بــر 56 مقابل اندونزی شکســت خورد و 
نتوانســت مســتقیم به مرحله نیمه نهایی برود. ایران روز 
پنجشنبه باید با تیم ســوم گروهB بازی کند. قهرمان این 

دسته، به دسته اول آسیا صعود می کند.

امیرحســین اعظمی|  تقابل ذوب آهن و ملــوان یکی از 
بازی های حســاس هفته اول لیگ برتر بود؛ مسابقه ای که 
گاندوها در برابر مهدی تارتار، ســرمربی ســابق خود قرار 
گرفتند و در نهایت با گرفتــن 3امتیاز، انزلی را ترک کردند. 
حالا شاگردان محمد ربیعی آماده بازی با سپاهان می شوند؛ 
تیمی که در بازی قبلی تراکتور را بــا 3گل در هم کوبید. با 
این حال، ربیعی و بازیکنان ذوب آهــن امیدوارند که از این 
بازی خانگی امتیاز بگیرند. ربیعــی در مورد وضعیت فعلی 
ذوب آهن، بازی با سپاهان و مسائل مختلف دیگر به سؤالات 

همشهری پاسخ می دهد.

   پیروزی در انزلی بهتریــن اتفاق ممکن 
برای شما در هفته اول بود. در مورد این بازی صحبت 

می کنید؟
این بازی از لحاظ انرژی و تلاشی که بازیکنان کردند، برای ما 
خوب بود و خوشبختانه 3امتیاز مهم گرفتیم ولی بازی از لحاظ 
فنی شرایط خوبی نداشت و دلیلش چمن نامطلوب ورزشگاه 
بود. ما در ابتدای سال با مس رفسنجان در همین زمین بازی 
کردیم که خوب بود ولی بعد از چند ماه با یک زمین نامطلوب 
روبه رو شدیم که در بازی هر دو تیم تأثیر گذاشت و این مسابقه 
از روال طبیعی خودش خارج شد. ملوان هم تیم خوبی است و 

برای آقای تارتار در این تیم آرزوی موفقیت دارم.

   در مورد بازی با سپاهان چه نظری دارید؟
سپاهان در این فصل کامل تر از چند سال اخیر است و ثبات خوبی 
دارد. ما بازی سختی داریم و می دانیم با چه تیمی روبه رو خواهیم 

شد. سپاهان نه یک تیم، بلکه 2تیم خوب دارد و بازیکنان 
نیمکت نشین این تیم هم کیفیت بالایی دارند. هدف 
آنها قهرمانی است و گفتم که بازی آسانی نداریم ولی 
ما هم تلاش می کنیم تا کیفیت خوبی از خودمان 

نشان دهیم و نتیجه خوبی بگیریم.

   در برابر تیــم پرمهره 
سپاهان که با تیم شما قابل قیاس 
نیســت، برای گرفتن مساوی به 

زمین می روید؟
من اعتقــادی به دفاع صــرف ندارم و 
هدف مان این است که بهترین نتیجه 
ممکن را بگیریم؛ یعنی گرفتن 3امتیاز. 

ما به موقع دفاع و حمله می کنیم و هر دو 

مورد برایمان مهم اســت که بتوانیم در این دو بخش، بهترین 
کیفیت ممکن را داشته باشیم.

   ذوب آهن چه زمانی می تواند دوباره به جمع 
بالانشین ها اضافه شود؟

در این زمینه نیاز به صبوری داریــم. ما طبق آمار دومین تیم 
جوان لیگ هســتیم. من و خیلی از بازیکنان برای شناخت از 
هم به زمان نیاز داریم و باید زمان بگــذرد تا من هم به عنوان 
ســرمربی، تفکرات و تاکتیک های موردنظرم را در تیم پیاده 
کنم. ما با تفکر و باور جدیدی جلو می رویم و ســعی می کنیم 
خیلی زود در مسیر پیشرفت قرار بگیریم، اما ذوب آهن برای 
بازگشت به جایگاه گذشته و روزهای اوج خودش، نیاز به 3سال 
زمان دارد. ذوب آهن نیاز به 4پنجره نقل و انتقالاتی دیگر دارد 
تا بتواند یک تیم خوب را برای حضور در جمع بالانشین های 

لیگ درست کند.

   پارسال 2بار روبه روی ژوزه مورایس قرار 
گرفتید. در مورد این مربی چه نظری دارید؟

مورایس مربی خوبی است و البته سپاهان هم تیمی خوب و 
پرمهره است. سپاهان با محرم نویدکیا هم نتایج خوبی گرفت 
و در این چند ســال ثبات داشته اســت. آنها نسبت به فصل 
پیش فقط 2 تغییر در ترکیب ثابت داشــتند که رضا اسدی 
و رضا شکاری به عنوان 2ملی پوش به ترکیب اصلی سپاهان 

اضافه شدند.

   به نظر شما لیگ امسال کیفیت 
فنی خوبی خواهد داشت؟

از حالا نمی توانــم در این مورد صحبت کنم 
و باید زمان سپری شــود. باید دید کاهش 
سهمیه بازیکن بزرگسال به کیفیت لیگ 
کمک خواهد کرد یا به تولید بازیکن. وقتی 
از بازیکنان جوان یا زیر 23ســال استفاده 
می کنید، ممکن اســت خیلی زود جواب 
مثبت ندهد چون این جوان ها هم باید آزمون 

و خطا را پشت سر بگذارند.
 

   شــرایط کامیابی نیا چطور 
است؟

او مراحل درمانی را پشت سر می گذارد و 
فعلا شرایط همراهی تیم را ندارد.

پیشبازی

منهایفوتبال

ادامه از 
صفحه13

برخی داستان های عجیب در تابستان گرم فوتبال ایران

دنبال بردن سپاهان هستیم
 محمد ربیعی: نیاز به 4پنجره نقل وانتقالاتی داریم تا ذوب آهن را 

دوباره به جمع بالانشین ها برسانیم
 خب!  خب! 

این یعنی چه؟این یعنی چه؟
پنجره نقل وانتقالاتی تابستان در حالی به روزهای پایانی خود نزدیک می شود 
که وقوع برخی اتفاقات در فوتبال ایران، ناظران را متعجب کرد. ما یک بار دیگر 
به خوبی نشــان دادیم توان حیرت  آفرینی در هر موقعیتی را داریم و هیچ چیز 

برایمان معمولی نیست!

   داستان منتظر محمد
هافبک 22ســاله عراقی که کمتر از 10روز پیش به استقلال پیوسته بود، 
از این باشگاه جدا شــد و پیراهن مس رفســنجان را به تن کرد. از همان 
ابتدای حضور محمد در اســتقلال، حــرف و حدیث های زیادی در مورد 
این خرید به وجود آمــد و خیلی ها گفتند او انتخاب علــی خطیر بوده نه 
جواد نکونام. حــالا هم انتقال قرضــی این بازیکن به مس، شــائبه مورد 
اشاره را تقویت کرده اســت. خب اگر می خواســتید قرض بدهید، اصلا 

چرا او را خریدید؟

   سرگردانی علی شجاعی
دیگر بازیکنی که در پنجره نقل وانتقالاتی امســال دست به دست شد، علی 
شجاعی بود. مدافع- هافبک پیشین پرســپولیس و نساجی ابتدا به تراکتور 
پیوســت اما در فاصله تنها چند روز از این تیم جدا شد و درنهایت به فولاد 
خوزستان رفت. گفته می شود پاکو خمز از میزان آمادگی شجاعی در اردوی 
ترکیه راضی نبوده اما شایعات جدی تری وجود دارد در مورد اینکه شجاعی 
اصلا با نظر او به تبریز نیامده بود. داستان در تراکتور می تواند حتی جدی تر 
هم باشــد، چرا که خمز در پایان دیدار با ســپاهان با صراحتی غیرمنتظره 

گفت تیم را خودش نبسته است!

   عیسی آل کثیر
مهاجم پیشین پرســپولیس که با ســروصدای فراوان از این تیم جدا شد و به 
سپاهان پیوســت، فعلا قادر به همراهی طلایی پوشان نیست. در شرایطی که 
گفته می شود مشکل عیســی آل کثیر به عبور سپاهان از سقف بودجه مربوط 
می شــد، خود باشــگاه اصرار عجیبی دارد که فقط فرمت قرارداد عیسی باید 
تغییر کند. ما که نمی فهمیم این »فرمت« یعنی چه اما سپاهانی ها می گویند 
موضوع ربطی به کاهش قرارداد عیسی ندارد و فقط باید توافق دوباره ای با این 

بازیکن صورت بگیرد. خب بر سر چی؟ چرا؟ چطور؟


